
Panda Learn Chinese - User Guide v2.0 (2025-10-14) - Jason Zhuo 

Website User Guide/网站使用说明书  

🌐 Website Link /网站链接: https://pandalearnchinese.com/ 

📌 Note/备注: This guide mainly uses Grade 2 students as an example. 本文档以二年级学生使

用为例。 

1. Vocabulary List /汉字列表(645个)  

 Path/路径: Menu → Vocabulary List → Grade 2   

                  Or Home page → Vocabulary By Grade → Grade 2 

●​ 112 Hanzi are included for students to listen, speak, read, and write in second Grade. /

二年级共收录 112 个汉字，学生需要练习 听、说、读、写。 

 

 

 

👉 Example: Click on the Hanzi “长” →长，and directly jump to the detailed page of the Chinese 

character. /点击“长”字 → 长 ，直接汉字图片跳到该汉字的详细页面。 
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Hanzi Detail Page Layout /汉字页面结构 

1.​  Animated stroke order (adjustable speed，lower left corner) / 动画书写过程（左下角可

调动画的速度） 

2.​ Stroke sequence, one image per stroke/ 笔画顺序分解图,一笔一图 

3.​ Pronunciations (🔥 = most common), click the icon to listen / 发音列表（🔥 = 常用发音）

点击图标发音 

4.​ Total strokes/总笔画数  

5.​ Grade level/年级  

6.​ Words with pronunciation & practice/词语 + 发音与练习  

7.​ Sentences with pronunciation & practice/句子 + 发音与练习  

🔹 Pronunciation Practice Steps/ 练习发音步骤 : 
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Click "Practice Pronunciation" → "Start Recording" → Read Aloud → "Stop Recording" → 

System Feedback (Incorrect characters will be circled in red). 点击“练习发音” → “开始录音” → 

朗读 → “停止录音” → 系统反馈 (错误汉字会用红色圈出)。 
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8.​  Explanation (part of speech, meaning, examples)/ 汉字解释（词性、意思、例子） 

9.​  Error report/报错功能  

10.​ Other properties (structure, polyphonic, frequency)/ 其他属性（结构、多音字、使用频率）/​
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11.​Related word cards/ 相关单词卡片  

If these word cards use the Chinese character, clicking on the card will take you to the 

detailed page of the word card./ 如果这些单词卡片使用了该汉字，点击卡片可以进行到

单词卡片的详细页面。 

12.​Related tutorial videos/ 相关教学视频 ​

If the Chinese character appears or is used in the teaching video, you can view the 

course for that character by playing the video./ 如果教学视频中出现或是使用了该汉字，

播放视频可以查看该汉字的课程。 
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13.​Toolbar (previous/next hanzi, views, like/dislike)/ 工具条（上下字、浏览数、喜欢/不喜欢） 

2. Pinyin Section/拼音部分 

Path/路径 : Menu → Pinyin 

2.1 Pinyin Alphabet/ 拼音字母表 ​
 👉 https://pandalearnchinese.com/pinyin​

 Including: 23 initial consonants, 6 simple finals, 9 compound finals, 5 front nasal finals, 4 back 

nasal finals, and 16 whole-word phonetic syllables. Click to play the pronunciation + provide 

teaching videos.包含：声母23个、单韵母6个、复韵母9个、前鼻韵母5个、后鼻韵母4个、整体认读

音节16个。点击可播放发音 + 提供教学视频。 

 

2.2  Tone Chart/拼音声调表​
 👉 https://pandalearnchinese.com/pinyin/shengdiao​

 Demonstrate the pronunciation methods of 4 tones + video learning.  Click to play the 

pronunciation. 展示 4 个声调的发音方式 + 视频学习。点击可播放发音。 
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2.3 Pronunciation Methods/声母与韵母发音方法 ​
 👉 https://pandalearnchinese.com/pinyin/fayin​

 Guide students to pronounce correctly by using descriptive methods./ 采用描述方式指导学生正

确发音。  
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3. Tutorial Videos/ 教学视频(223个)  

Path/路径 : Menu → Resources → Tutorial Videos → Grade 2 (K2)​

 👉Second Grade Tutorial Videos Link/ 二年级教学视频链接  

●​ Total 70 videos (Second Grade):  include “New Character”, “Book & Reading”, “Reading” 

,“Hear & Speak Theater” ,categories./共 70 个视频，包括 “生字”, “阅读”, “课本”,“听说剧

场” 等分类。 

Each video item includes: video, name, type, related Hanzi, grade. The course videos are 

primarily recorded by the instructor, with the remainder carefully selected from 

recommended YouTube tutorials./ 每个视频包含：视频、名称、类型、关联汉字、年级。课程视

频主要由讲师亲自录制，其余部分则精选自其推荐的Youtube教学视频。  

 

 

4. Word Cards/ 单词卡片(630个)  

Path /路径 : Menu → Resources → Word Card → Grade 2 (K2)​

 👉 单词卡片链接 / Word CardLink 
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4.1单词卡片列表页面 / Word Card List Layout: 

 

 

 

1.​ Pronunciation button/发音按钮  

2.​ Word Card Translation(Click the image will show the translation)/ 翻译（图片翻转显示) 

3.​ Grade/年级  

4.​ Lesson number/课程单元编号  

5.​ Related Hanzi/ 关联汉字  

6.​ Detail page link/ 详细页链接 
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4.2 单词详细页 / Word Detail Page: 

 

1.​ An illustration of the word. A child is holding two bunches of balloons, representing 

“many” balloons. /单词的形象图，小朋友两只手拿着两束气球，表示“很多”气球。  

2.​ The world's pinyin and pronunciation button. When clicked, the system will read the word 

aloud. /单词的拼音和发音按钮，点击发音按钮系统会读出该单词。 

3.​ The grade level of the word. For example, K2 means second grade. /单词的所属年级划

分，K2 表示二年级。 

4.​ The textbook unit of the word. For example, L1 means the word is from Lesson One./ 单

词的课本单元划分，L1 表示单词是 Lesson One 学习的单词。  

5.​ The translation of the word./ 单词的翻译.  

6.​  Related Chinese characters. Clicking on each character will open its detailed page. /单

词的关联汉字，点击每一个汉字会进入该汉字的详细页面。 
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7.​  Example sentences with the word, usually showing 3 sentences. Users can click to view 

the English translation, hear the pronunciation, and practice speaking. /单词的造句，一般

显示 3 个句子。用户可以点击句子的英文翻译、发音，以及练习发音。 

8.​ The world's view count, along with like and dislike options./ 单词的浏览次数，以及点赞和

差评操作。 该单词的上一单词的链接，方便快速查找上一个单词。 

9.​ A link to the next word, allowing quick navigation to it. /该单词的下一单词的链接，方便快

速查找下一个单词。 

5. Games/ 游戏  

Ten  learning games based on words & cards, with grade and difficulty options. / 网站目前有 10 
款游戏，来自单词和卡片。支持不同年级与难度。  

Game name/ 游戏名 Grade/年级 Difficult/难度  Content/ 内容  

Drag and Match Game K-K5 Easy,Medium,Hard Hanzi+Pinyin/ 汉字+拼音  

Hanzi Balloon Match Game K-K5 Easy,Medium,Hard Hanzi+Translation/ 汉字+

译文 

One-Minute Hanzi Challenge K-K5 Easy,Medium,Hard Hanzi+Pinyin+Strokes/汉

字+拼音+笔画 

Memory Cards Game K-K5 Easy,Medium,Hard Hanzi+Translation/ 汉字+

译文  

Bingo Game All Easy,Medium,Hard Hanzi+Cards/ 汉字+卡片  

Whack A Mole Game K-K5 Easy,Medium,Hard  Hanzi+Pinyin /汉字+拼音 

Word Swipe Game All 3,6,9,15,24 cards Hanzi+Pinyin+Translation

+Cards/汉字+拼音+译文+

卡片 
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Sentence Unscrambler Game K1-K5 Easy,Medium,Hard Hanzi Sentences/汉字+句

子 

 

Hanzi Handwriting K1-K5 Easy,Medium,Hard Pinyin+Translation+Hand 

writing /拼音+译文+手写 

Speak Hanzi K-K5 Easy,Medium,Hard Hanzi+Pinyin+Speak /拼

音+译文+读 

 

How to Enter / 进入方式: 

●​ Menu → Games → All → [Play Now] 👉 全部游戏 / All Games​

 

●​  Or select game name directly. /或直接点击游戏名称 
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     Game Page Layout / 游戏页面的布局: 
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1.​ Game Description /游戏描述部分​
 Shows rules and instructions before the game starts. Collapses automatically once the 

game begins./ 游戏开始前显示规则和玩法说明，游戏开始后自动收起。 

2.​ Game Settings/ 游戏设置部分​
Allows players to select grade level and difficulty before starting. / 游戏开始前，可以选择

年级和难度。 

3.​ Game Controls/ 游戏操作部分​
 Includes Start Game, Refresh Content, and End Game buttons. /包含“开始游戏”“刷新

内容”“结束游戏”按钮。 

4.​ Game Information Panel /游戏信息栏​
 Displays time counter, accuracy rate, and other game stats. /显示时间统计、正确率统计

等信息。 

5.​ Settings Popup/ 设置弹出页面​
 Opens when clicking the settings button, allowing changes to grade and difficulty. /点击

设置按钮后，可调整年级和难度。 

6.​ Game Area /游戏区​
 Main area where the game is played. / 实际进行游戏的区域。 

7.​ Game History/历史记录区​
 Auto-refreshes periodically to show top players (highest accuracy and shortest time) for 

the same grade and difficulty. / 定时自动刷新，显示相同年级和难度下的前几名（正确率

高、用时短）。  

8.​ Data Submission /数据提交区​
 After finishing, players enter their name and submit scores./  游戏结束后，点击“数据记

录”，需要填写用户名并提交成绩。 

Notes/ 备注 

The game is designed by grade level/ 游戏按不同年级进行设计： 

●​ Younger students play games matching their grade. /低年级学生可以选择本年级游戏进

行学习。 

●​ Older students can play lower-grade games for review and reinforcement. /高年级学生可

以选择低年级的游戏进行复习和巩固。​
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6. Stories/故事(79)  

 Path/ 路径 : Menu → Story​

 👉  Story Link /故事链接  

●​ Total 79 stories divided into Easy, Medium, Hard. /共 79 个故事，分为 容易 / 中等 / 难 三

个等级。 

备注 / Notes 

   Recommended for listening practice for students in second grade and above. /适合二年级以

上学生进行听力练习 

 

 

 

15 

https://pandalearnchinese.com/story-playlist


Panda Learn Chinese - User Guide v2.0 (2025-10-14) - Jason Zhuo 

1.​ Story Difficulty Filter /故事难度筛选​
 Allows users to filter the playlist based on difficulty level./ 用户可以通过难度来过滤故事

播放列表。 

2.​ Playback Settings /播放设置 ​
 Includes options such as story looping and subtitle display toggle. / 包括故事循环播放、

字幕显示开关等设置。 

 

3.​ Playback Content Area /播放内容区​
 Shows the story title and playback progress bar. /显示故事标题和播放进度条。 

4.​ Playback Controls /播放控制按钮​
Includes Play/Pause, Previous Story, and Next Story buttons.  包含开始/暂停、上一个

故事、下一个故事按钮。 

5.​ Story List /故事列表​
 Displays a list of stories with their titles and difficulty levels.  列表中包含故事名字和难度

等级。 

 

7. Kindergarten Hanzi Enlightenment Cards /幼儿园汉字启

蒙卡(63个)  

Path /路径 : Menu → Resources → Kindergarten Hanzi Enlightenment Cards​

 👉Kindergarten Hanzi Enlightenment Cards Link /幼儿园汉字启蒙卡链接 

Helps kindergarten students/parents find cards easily. Click on the item picture to go to the 

detail page of Hanzi. /方便幼儿园学生和家长快速找到汉字启蒙卡。点击图片可以进行到对应的

汉字详细页面。 
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8. Second Grade Phrase List /二年级词汇表(128个) 

Path / 路径: Menu → Resources → Second Grade  Phrase List​

 👉Link / 链接  

Second Grade students will focus on phrases, so this section is highlighted. / 二年级开始注重词

语学习，因此单独整理。 
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9. Fourth Grade Phrase List /四年级词汇表(381个) 

Path / 路径: Menu → Resources → Fourth Grade  Phrase List​

 👉Link / 链接 

 

10. Fifth Grade Phrase List /五年级词汇表(285个) 

Path / 路径: Menu → Resources → Fifth Grade  Phrase List​

 👉Link / 链接  
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11. My Vocabulary /我的词汇 

备注 / Notes 

       Only registered users have access to this feature./ 只有注册的用户才有这个功能. 
 
Path / 路径: Login → My account → My Vocabulary      
 

 
 
When learning a Chinese character, you can click ‘Mastery’ at the bottom right corner of the 

animation writing area on the character’s detail page. Based on your actual proficiency, choose 

one of the three statuses: ‘Can’t read or write’, ‘Can read but can’t write’, or ‘Can read and 

write’. Once selected, the record will be automatically saved to your ‘My Vocabulary’ list./ 当我们

学习一个汉字时，可以在该汉字的详细页面右下角的动画书写区点击‘掌握程度 / Mastery’，根据

实际情况选择三种状态之一：‘不会读也不会写’、‘会读不会写’或‘会读会写’。选择后，该标记会自动

记录到‘我的词汇’列表中。 

 

1.​ Data Statistics: Displays the number of characters you’ve learned and their mastery 

levels./数据统计：显示你已学习的汉字数量及掌握情况。 

19 



Panda Learn Chinese - User Guide v2.0 (2025-10-14) - Jason Zhuo 

2.​ Grade Filter: Allows you to filter characters by grade level./ 年级过滤：可以根据年级筛选

出对应的汉字。 

3.​ Learning Button: Click to go directly to the detailed page of the character for study.学习

按钮：点击后可直接进入该汉字的详细页面，进行学习。 

4.​ Update Button: Click to update the learning status of the character./ 更新按钮：点击后可

更新该汉字的学习状态。 

 

 

12. My Games /我的游戏 

备注 / Notes 

       Only registered users have access to this feature./ 只有注册的用户才有这个功能. 
 
Path / 路径: Login → My account → My Games 
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 This list records all the games the user has participated in and saves the score information after 

each game ends, displaying the game name, accuracy rate, and game duration./该列表会记录

用户所有参与的游戏，并在游戏结束后保存成绩信息，显示游戏名称、正确率、游戏时间等内容。 

 

13. My Points /我的积分 

备注 / Notes 

       Only registered users have access to this feature. This feature is designed to 
encourage students to visit the website more often to learn Chinese characters and share 
their learning feedback, preparing for future awards such as the ‘Panda Learning 
Champion’./ 只有注册的用户才有这个功能。该功能旨在鼓励学生多访问网站学习汉字，并多分

享学习反馈，为将来评选‘熊猫学习中文小霸王’等奖励做准备。 

 
Path / 路径: Login → My account → My Points 
 

 

Points Rules/积分规则: 

1.​ Each time you study a Chinese character and mark it as ‘Can Read and Write’, you will 

earn 2 points./每当对一个汉字进行学习并标记为‘会读会写’状态，可获得 2 个积分 

2.​ Logging into your account each day will earn you 5 points./每天登录账号可获得 5 个积分 

3.​ Each time you leave a comment or review for a Chinese character, you will earn 3 

points./每当对一个汉字进行留言或评价时，可获得 3 个积分。​
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14. My Comments /我的评论 

备注 / Notes 

       Only registered users have access to this feature. This feature is designed to 
encourage students to actively share their learning feedback while studying Chinese 
characters./ 只有注册的用户才有这个功能。此功能旨在鼓励学生在学习汉字的过程中，积极分

享学习反馈。 

 

 For example, while studying the character ‘耳’, I noticed that the content is incorrect./例如，当我

学习‘耳’这个汉字时，发现内容有误。 
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15. Special Thanks / 特别感谢 

A heartfelt thank you to the dedicated teachers at Woodston Elementary School — especially 

Ms. Siu, Ms. Fei, and Ms. Su — for generously contributing your time, effort and teaching 

expertise. I am deeply grateful for your permission to use  the teaching materials and recorded 

videos you provided. 

I also extend our sincere appreciation to the parents who participated in our surveys and shared 

their thoughtful suggestions; your feedback has been invaluable. Thanks go as well to our 

generous donors, whose support is essential to the success of this project. 

Together, your collective collaboration, ideas, authorized resources, and funding have greatly 

enriched the website content, making it more meaningful and effective for our students. 

If you would like to help us continue this mission, please consider supporting our website with a 

donation: https://pandalearnchinese.com/donate. Every contribution, big or small, helps inspire 

and empower our young learners. 

 

      衷心感谢伍德斯顿小学敬业的老师们，尤其是萧老师、菲老师和粟老师，感谢你们慷慨奉献

的时间、精力和教学专业知识。我非常感谢您们允许我们使用您们提供的教学材料和录制视

频。 

       我也衷心感谢参与问卷调查并分享宝贵建议的家长们；您的反馈非常宝贵。我也要衷心感谢

慷慨的捐赠者，他们的支持对本项目的成功至关重要。 

       正是你们的共同努力、创意、授权资源和资金，极大地丰富了网站的教育内容，使其对学生更

有意义、更有效。 

      如果您愿意继续支持我们的使命，请考虑为网站捐款：https://pandalearnchinese.com/donate

。无论金额大小，您的每一份支持都将鼓励和激励我们的孩子们更好地学习中文。 
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